
Zápisnica 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva vo Fiľakove zo dňa 27. septembra 2012 

_________________________________________________________________________ 
 
Počet poslancov: 15 
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
Ďalší prítomní: 
JUDr. Jaromír Kaličiak  – primátor mesta 
Mgr. Ľudmila Svoreňová – prednostka MsÚ 
Ing. Ladislav Estefán – hlavný kontrolór mesta 
 
Ing.Zoltán Varga – vedúci odd. EaMM  
JUDr. Norbert Gecso – vedúci odd. vnútornej správy 
Ing. Július Kovács – ved. odd. výstavby a ŽP a SR 
Bc. Pavel Baláž – náčelník MsP 
PhDr. Peter Fehér – vedúci odd. ŠKaŠ 
 
Zoltán Suppen  –  vz. riaditeľ VPS 
PhDr. István Mázik – riaditeľ MsKS 
Ing.Jozef Illés – konateľ Filbytu, s.r.o. 
Ing. Mária Veliká -  riaditeľka Nezábudka n.o. 
Mgr. Attila Agócs – riaditeľ HMF 
 
R o k o v a n i e : 
                  
     Rokovanie mestského zastupiteľstva vo Fiľakove zvolal primátor mesta  v zmysle  § 12 
ods. 1 zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení zmien a doplnkov. Pán primátor 
konštatoval, že je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov a schôdzka je uznášaniaschopná. 
Program rokovania bol navrhnutý nasledovne: 

1) Otvorenie 
2) Voľba návrhovej komisie 
3) Zmena Štatútu mesta – návrh na prejednanie 
4) Prejednanie protestu prokurátora voči VZN o všeobecnej čistote,... 
5) Vyhodnotenie  návrhov podaných komisiami MZ 
6) Interpelácie poslancov 
7) Monitorovacia správa o plnení programového rozpočtu mesta a rozpočtu PO a RO 

mesta k 30.06.2012, stanovisko HK k monitorovacej správe 
8) Vyhodnotenie  činnosti MsP za obdobie II. štvrťroka 2012 
9) Informačná správa o prevode vlastníctva  bytov – stav od poslednej informácie 

predkladanej  MZ v roku 2011 
10) Návrh  VZN mesta Fiľakovo o sociálnych službách - zmena 
11) Návrh na  zmenu VZN mesta Fiľakovo o výške príspevkov na čiastočnú úhradu 

nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 
Fiľakovo 

12) Majetkovoprávne záležitosti 
13) Správy  predkladané hlavným kontrolórom mesta 
14) Aktuálne záležitosti mesta 

a) Možnosti zriadenia  Mestského hasičského zboru  
b) Rozdelenie mandátov poslancov podľa Štatútu mesta 
c) Informácia o poskytnutých dotáciách z rozpočtu mesta 



d) Informácia o zložení pracovných skupín na prípravu PHSR mesta 
e) Zmena  predmetu záložného práva na ŠFRB 
f) Informácia o predloženej zmluve  s SAD na odpredaj pozemku   
g) Rôzne 

15) Schválenie návrhu uznesenia 
16) Záver 

 Pani poslankyňa  navrhla doplniť program  v bode č. 14 ) o nasledovné dva body : 
g) Návrh na zmenu zásad odmeňovania poslancov MZ 
h) Zrušenie bodu B/22 uznesenia č. 13 z 31.05.2012 
 
Primátor mesta  dal hlasovať o schválení  programu rokovania mestského zastupiteľstva: 
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Eibner Róbert,  Bc. Mojzeš František Tankina 
Jozef,  Mgr. Zsuzsanna Szvorák. Agócs Jozef , Ing. Kerekes László, Ing. Ladislav Fehér, Mgr. 
Attila Visnyai, Ladislav Szakó 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
Poslanci hlasovaním schválili program rokovania  mestského zastupiteľstva. 

 
 
 

Pán primátor  za overovateľov zápisnice z dnešného rokovania určil nasledovných poslancov 
MZ: 
 

Ing. Ladislav Fehér a 
Ing. László Kerekes 

 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí nasledovní poslanci  MZ a neposlanci : Bc. Szabová – 
predsedkyňa , členovia – p. Tankina, p. Agócs, Mgr. Visnyai, p, Szakó. 
Poslanci hlasovaním  členov návrhovej komisie schválili nasledovne. 
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Eibner Róbert,  Bc. Mojzeš František Tankina 
Jozef,  Mgr. Zsuzsanna Szvorák. Agócs Jozef , Ing. Kerekes László, Ing. Ladislav Fehér, Mgr. 
Attila Visnyai, Ladislav Szakó 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 

 
 

K bodu č. 3) Zmena Štatútu mesta – návrh na prejednanie 
 
 Návrh na zmenu Štatútu predložil  poslanec  MZ p. Agócs. Materiál bol predložený 
písomne. Tvorí súčasť zápisnice z dnešného rokovania.  Jedná sa  o zmenu v postavení   
zástupcu primátora mesta. 
 
 



 
K bodu č. 4) Prejednanie protestu prokurátora voči VZN o všeobecnej čistote,... 
 

Materiál bol poslancom predložený písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do MZ ho 
predložil vedúci odd. vnútornej správy, JUDr. Norbert Gecso. 
p. primátor – nevyhovieme  protestu v plnej miere. 
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Eibner Róbert,  Bc. Mojzeš František Tankina 
Jozef,  Mgr. Zsuzsanna Szvorák. Agócs Jozef , Ing. Kerekes László, Ing. Ladislav Fehér, Mgr. 
Attila Visnyai, Ladislav Szakó 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu č. 5)  Vyhodnotenie  návrhov podaných komisiami MZ 
 
 

Materiál do MZ predložil zástupca primátora mesta, Ing. Róbert Belko. 
 
 

1. Komisia  výstavby, ÚP a ŽP 
- Majetkovoprávne záležitosti 
- Príprava PHSR 
- Protest prokurátora 
- Problémy s parkovaním v meste 
 

2. Komisia pod., RP a CR 
- Údržba ciest 
- Majetkovoprávne záležitosti 

 
 

3. Finančná komisia 
- Spoplatnenie parkovania v meste 
- Príprava PHSR 
- Majetkovoprávne záležitosti 

 
 

4. Komisia školstva, mládeže a športu 
- Odmeňovanie najúspešnejších žiakov 

 
 

5. KOVP 
- Dopravná značka – zákaz vjazdu nákl. mot. vozidiel na ul. 1. Mája  
- Osadenie zábradlia k chodníku pri Bille 
- Parkovanie v meste 
- Dopravno-bezpečnostná situácia 

 
6. Komisia kultúry 

- Kultúrne akcie organizované v meste 



- Monitorovacie správy 
-  

7. Komisia  zdravot. a soc. vecí 
- Nový člen komisie 
- VZN o sociálnych službách 
- Aktuálna  situácia v zdravotníctve 
- Október  - mesiac úcty k starším 

 
K bodu č. 6)  Interpelácie poslancov 
 
Ing. Fehér  - chcem sa informovať prečo sa konajú zasadnutia MZ od 13.00 hod.? 
p. primátor – dôvodov je viac, napr. refundácie miezd poslancov a vo všetkých okolitých 
mestách majú zasadnutia poobede. 
 
Ing. Kerekeš – rodičia  detí z MŠ Daxnerovej  sú zvedaví na čo sú použité 8,00€, ktoré platia. 
PhDr. Fehér -  sú zahrnuté do celkového rozpočtu MŠ a na fungovanie MŠ. 
 
p.Agócs – v poslednej dobe som si všimol, že niektoré fasády v meste sú na maľované na 
zaujímavé farby. Podľa mojich vedomostí  existuje vyžiadanie odborného stanoviska  pri 
farbení fasád. 
p. primátor -  dám si to preveriť. 
 
Pán primátor  v rámci tohto bodu informoval poslancov o postupe pri osadení  autobusovej 
zastávky na ul. Biskupickej. 
Ing. Kerekes -   v budúcnosti by bolo dobré dať to komisiám  aspoň k nahliadnutiu, aby o tom 
vedeli. 

 Ing. Kerekes mal nasledovné  pripomienky k VZN o parkovaní: 

Parkovanie platí len pre osobné autá? Motocykli majú zadarmo? Kde predávajú PK? 
Parkovanie pred Gymnáziom – nie je jasné kde je platené parkovisko. Uvítal by som tabuľu 
parkovacia zóna. 
Parkovanie ul. Hlavná – sobota, obchod otvorený do 12,00, parkovanie do 14,00 
návrh – ekonomicky najideálnejšie riešenie by bolo pri tabuliach umiestniť informatívnu 
tabuľu, kde sa dajú kúpiť parkovacie lístky. 
Zmysel toho celého bolo, aby sa vytlačili autá z centra mesta na parkoviská pred OC. Žiaľ 
zatiaľ situácia je taká, že autá parkujú pred obytnými domami, s čím znemožnia parkovanie 
tam bývajúcim. Veľa sťažnosti je napr. od obyvateľov 72-ky. (hlavne keď je trh)   
Vo VZN o dočasnom parkovaní motorových vozidiel sa uvádza, že policajt je oprávnený 
uložiť pokutu 30 Eur. Nie je to v niektorých prípadov priveľa? 
návrh – zmeniť do výšky 30 Eur. 
Na časti ul. Rázusovej je jednosmerná premávka, ale od Európy je obojstranná, napriek tomu 
parkovanie je vyznačené ďalej. Keď prichádza auto z ulice Vajanského a následne aj 
z Rázusovej vedľa zaparkovaných aut sa už nezmestia 
 návrh – zrušiť (alebo prešetriť)posledné dve parkovacie miesta na ul. Rázusovej. 
 
K bodu č. 7) Monitorovacia  správa  o plnení rozpočtu mesta a rozpočtu PO a RO mesta  
                     k 30.06.2012, Stanovisko HK k monitorovacej správe 
 
 



A) MsÚ 
Materiál bol poslancom predložený písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do MZ ho  

predložila vedúca referátu ekonomiky, Bc. Erika Szabová. Poslanci  k nemu nemali žiadne 
pripomienky. 

 
B) VPS 
     Materiál bol poslancom predložený písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do MZ ho  

predložil riaditeľ VPS, Ing. Vincent Erdos. Poslanci  k nemu nemali žiadne pripomienky. 
 

C) MsKS 
Materiál bol poslancom predložený písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do MZ ho  

predložil riaditeľ MsKS, PhDr. István Mázik.  Poslanci  k nemu nemali žiadne pripomienky. 
 

D) HMF 
Materiál bol poslancom predložený písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do MZ ho  

predložil riaditeľ HMF, Mgr. Attila Agócs.  Poslanci  k nemu nemali žiadne pripomienky. 
 
E) RO 
     Materiál bol poslancom predložený písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do MZ ho  

predložila prednostka  MsÚ, Mgr. Ľudmila Svoreňová.  Poslanci  k nemu nemali žiadne 
pripomienky. 
 

F) Stanovisko hlavného kontrolóra  k monitorovacej správe  
Stanovisko hlavného kontrolóra  tvorí súčasť zápisnice z dnešného rokovania. 

Poslancom ho prečítal hlavný kontrolór mesta, Ing. Ladislav Estefán. 
 
 
K bodu č. 8) Vyhodnotenie  činnosti MsP za obdobie II. štvrťroka 2012 
 

Materiál bol poslancom predložený písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do MZ ho 
predložil náčelník MsP, Bc. Pavel Baláž . 
p. Eibner  - aký je stav monitorovacieho systému v meste? 
Bc. Baláž – plánujeme ho rozširovať ak bude vypísaná nová výzva. 
 
K bodu č. 9) Informa čná správa o prevode vlastníctva  bytov – stav od poslednej  
                     informácie predkladanej  MZ v roku 2011 
 

 
           Materiál bol poslancom predložený písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do MZ ho 
predložil vedúci odd. EaMM, Ing. Zoltán Varga . 
Ing. Illés -  navrhujem, aby  MZ zrušilo uznesenie, ktorým znížilo nájomné v bytoch  na 
Farskej lúke  30-34. Teraz už majú  možnosť byty odkúpiť do osobného vlastníctva. Zníženie 
bolo  z dôvodu, že vtedy ešte nemali možnosť byty  odkupovať. 
p. primátor – zaradíme to na prejedanie do   zastupiteľstva. 
 
 
 
K bodu č. 10) Návrh  VZN mesta Fiľakovo o sociálnych službách - zmena 
 
 



Materiál bol poslancom predložený písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do MZ ho 
predložil vedúci odd. vnútornej správy, JUDr. Norbert Gecso. 
Poslanci  k predloženému návrhu  VZN nemali žiadne pripomienky. 
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Eibner Róbert,  Bc. Mojzeš František Tankina 
Jozef,  Mgr. Zsuzsanna Szvorák. Agócs Jozef , Ing. Kerekes László, Ing. Ladislav Fehér, Mgr. 
Attila Visnyai, Ladislav Szakó 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
 
K bodu č. 11) Návrh na  zmenu VZN mesta Fiľakovo o výške príspevkov na čiastočnú  
                       úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej  
                       pôsobnosti mesta Fiľakovo 

 
Materiál bol poslancom predložený písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do MZ ho 

predložil vedúci odd. školstva, kultúry a športu, PhDr. Peter Fehér. 
Poslanci  k predloženému návrhu VZN nemali žiadne pripomienky. 
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Eibner Róbert,  Bc. Mojzeš František Tankina 
Jozef,  Mgr. Zsuzsanna Szvorák. Agócs Jozef , Ing. Kerekes László, Ing. Ladislav Fehér, Mgr. 
Attila Visnyai, Ladislav Szakó 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu č. 12 ) Majetkovoprávne záležitosti  
 

Materiál bol poslancom predložený písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do MZ ho 
predložil vedúci odd. EaMM, Ing. Zoltán Varga . 
 
1. Verejná obchodná súťaž na predaj nehnuteľnosti  
Predmetom obchodnej verejnej súťaže je predaj časti mestskej nehnuteľnosti vo Fiľakove v areáli 
bývalého Kovosmaltu. 
Poslanci    hlasovaním schválili predaj pozemku nasledovne: 
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Eibner Róbert,  Bc. Mojzeš František Tankina 
Jozef,  Mgr. Zsuzsanna Szvorák. Agócs Jozef , Ing. Kerekes László, Ing. Ladislav Fehér, Mgr. 
Attila Visnyai, Ladislav Szakó 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 

 
2. Ing. Kainráth Zoltán a manž. Anna, Čsl. armády 868/45, Fiľakovo – zrušenie 
predkupného práva k nehnuteľnostiam 
 
p. Eibner – ďakujem, že sa konečne niečo robí a dúfam, že to  sa to bude efektívne využívať. 



p. Agócs – a aký je zámer? 
Ing. Fehér – plánujeme tam umiestniť  zariadenia, ktoré si nevyžadujú  pravidelnú obsluhu. 
Poslanci  hlasovaním schválili zrušenie predkupného práva nasledovne: 
Prítomní: 11, Á: 10, N:0, Zdr.sa:1 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Eibner Róbert,  Bc. Mojzeš František Tankina 
Jozef,  Mgr. Zsuzsanna Szvorák. Agócs Jozef , Ing. Kerekes László,  Mgr. Attila Visnyai, 
Ladislav Szakó 
NIE : 0 
Zdržal sa: Ing. Ladislav Fehér 
 
K bodu č. 13) Správy  predkladané hlavným kontrolórom mesta 
 
 

1. Správa hlavného kontrolóra o vykonanej kontrole plnenia rozpočtu HMF 
v oblasti aktivity 10.4.3, časť 637 služby v roku 2011 

 
2. Správa kontrolovaného subjektu - MsÚ o splnení prijatých opatrení k správe 

o vykonanej kontrole prítomnosti pracovníkov aktivačnej činnosti a menších 
obecných služieb na pracovisku 

 
3. Správa kontrolovaného subjektu o splnení opatrení prijatých na nápravu 

nedostatkov zistených kontrolnou činnosťou hlavného kontrolóra mesta 
Fiľakovo predmetom ktorej bola kontrola plnenia rozpočtu VPS v oblasti aktivít 
6.7 Tvorba a údržba parkovej zelene, 6.8 Mini ZOO, Karanténna stanica, 6.9 
Verejné hygienické zariadenie, 6.10 Správa trhových miest v roku 2011 

 
 

Materiál bol poslancom predložený písomne. Tvorí prílohu zápisnice z dnešného 
rokovania MZ. Do MZ ho predložil Ing. Ladislav Estefán, hlavný kontrolór mesta. 
Poslanci k nemu nemali žiadne pripomienky. 

 
 
K bodu č. 14) Aktuálne záležitosti mesta  
 

a) Možnosti zriadenia  Mestského hasičského zboru  
Materiál bol poslancom predložený písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do MZ ho 

predložila prednostka MsÚ, Mgr. Ľudmila Svoreňová. 
Poslanci  k predloženej správe nemali žiadne pripomienky. 
 

b) Rozdelenie mandátov poslancov podľa Štatútu mesta 
Materiál bol poslancom predložený písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do MZ ho 

predložila prednostka MsÚ, Mgr. Ľudmila Svoreňová. Poslanci predložia  na  konaní 
mestského zastupiteľstva v novembri alebo v decembri rozdelenie   mandátov podľa 
jednotlivých okrskov poslancom.  
Poslanci  k predloženej správe nemali žiadne pripomienky. 
 

c) Informácia o poskytnutých dotáciách z rozpočtu mesta 



Materiál bol poslancom predložený písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do MZ ho 
predložil primátor mesta, JUDr. Jaromír Kaličiak. 
Poslanci  k predloženej správe nemali žiadne pripomienky. 
 

d) Informácia o zložení pracovných skupín na prípravu PHSR mesta 
Materiál bol poslancom predložený písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do MZ ho 

predložila vedúca referátu SR, Ing. Arch. Erika  Anderková. 
Poslanci k nemu nemali žiadne pripomienky. 
 

e) Zmena  predmetu záložného práva na ŠFRB 
Materiál bol poslancom predložený písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do MZ ho 

predložil vedúci odd. EaMM, Ing. Zoltán Varga . 
p. Agócs -  súhlasím s návrhom. 
Hlasovanie: 
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Eibner Róbert,  Bc. Mojzeš František Tankina 
Jozef,  Mgr. Zsuzsanna Szvorák. Agócs Jozef , Ing. Kerekes László, Ing. Ladislav Fehér, Mgr. 
Attila Visnyai, Ladislav Szakó 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
 

f) Informácia o predloženej zmluve  s SAD na odpredaj pozemku 
   Ing. Varga informoval poslancov o tom, že SAD  nám zaslalo návrh zmluvy  na  
odkúpenie pozemku, na  ktorom sa nachádza autobusová stanica. Návrh je momentálne  
pripomienkovaný mestom a čakáme na vyjadrenie SAD. 
Hlasovanie za zriadenie predkupného práva mesta k uvedenému pozemku: 
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Eibner Róbert,  Bc. Mojzeš František Tankina 
Jozef,  Mgr. Zsuzsanna Szvorák. Agócs Jozef , Ing. Kerekes László, Ing. Ladislav Fehér, Mgr. 
Attila Visnyai, Ladislav Szakó 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
 

g) Návrh na zmenu zásad odmeňovania poslancov MZ 
h) Zrušenie bodu B/22 uznesenia č. 13 z 31.05.2012 

Informáciu k predchádzajúcim dvom bodom poskytla pani poslankyňa  Mgr. 
Zsuzsanna Szvorák. Prerokujú  sa  na zasadnutí MZ 1.10.2012 o čom poslanci hlasovali 
nasledovne: 
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Eibner Róbert,  Bc. Mojzeš František Tankina 
Jozef,  Mgr. Zsuzsanna Szvorák. Agócs Jozef , Ing. Kerekes László, Ing. Ladislav Fehér, Mgr. 
Attila Visnyai, Ladislav Szakó 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 



 
 

i) Rôzne 
Pán primátor informoval poslancov o tom, že zaslal  list pre predsedu BBSK, Ing. 

Vladimíra Maňku o situácii v zdravotníctve v meste Fiľakovo. 
 
 
K bodu č. 15) Schválenie návrhu uznesenia 
 
 
        Predsedkyňa  návrhovej komisie Bc. Erika Szabová prečítal návrh uznesenia z dnešného 
zasadnutia MZ. Poslanci za návrh hlasovali nasledovne: 
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Ing. Belko Róbert, Eibner Róbert,  Bc. Mojzeš František Tankina 
Jozef,  Mgr. Zsuzsanna Szvorák. Agócs Jozef , Ing. Kerekes László, Ing. Ladislav Fehér, Mgr. 
Attila Visnyai, Ladislav Szakó 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
Návrh  uznesenia sa hlasovaním stal uznesením. 
 
 
 
 
K bodu č. 14) Záver 
 

      Na záver primátor mesta poďakoval poslancom MZ a prítomným za účasť 
a zasadnutie  mestského zastupiteľstva ukončil po vyčerpaní všetkých bodov  rokovania. 
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